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 KU § 65   DNR: KU.2011.25  
 
 

Godkännande av föredragningslista      
Föreslås att dagordningen kompletteras med följande: 
- Utseende av kontaktpolitiker till brandmannakåren 
- Ansökan om medfinansiering projekt ”Mötesplats Hanåsa” 

Kommunledningsutskottets beslut 
Dagordningen, med komplettering, godkännes. 
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 KU § 66   DNR: KU.2011.250  
 
 

Kommunförsäkring tilldelningsbeslut     
Högsby kommun har via försäkringsmäklare Marsh handlat upp 
kommunförsäkring, tjänstereseförsäkring, försäkring mot förmögenhetsbrott, 
rättskydd samt saneringsförsäkring.  

Kommunledningsutskottets beslut 
Tilldelningsbeslut antas.  
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
  Marsh 
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 KU § 67   DNR: KU.2011.35  
 
 

Näringslivsfrågor       
Jonas Högquist, utvecklingsstrateg, lämnar rapport om näringslivsrelaterade 
aktiviteter och projekt enligt följande: 
- Företagsbesök 
- Regionalt investeringsstöd – Tillväxtverket 
- SIS/TK 541 – Kommunservice till företag 
- Entreprenörer inom fisketurism 
- Spel på hemmaplan 
- Projekt – pågående och framtida med koppling till lokal service och 

näringslivsutveckling 
 
Pågående näringslivsarbete diskuteras. 

Kommunledningsutskottets beslut 
Näringslivsrapporten läggs med godkännande till handlingarna. 

Utvecklingsstrategen får i uppdrag att undersöka vad som gäller avseende 
Tillväxtverkets regionala investeringsstöd samt upprätta en enkät till 
deltagarna på kommunens älgjaktsdag. 

Kommunchefen får i uppdrag att efterhöra med ÖSK (Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund) vad kostnaden för iordningställande av marken vid 
nya verkstaden i Högsby och den påbörjade vägen till Mogården skulle kosta.  

 
 

Beslutsunderlag. 
Information Näringslivsfrågor 2011-10-19.doc  

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Utvecklingsstrategen 
Kommunchefen 
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 KU § 68   DNR: KU.2011.263  
 
 

Ansökan om medfinansiering - Projekt "Mötesplats Hanåsa"    
Hanåsa Aktivitetsförening är en ideell förening med syftet att bedriva samt 
utveckla aktivitetsutbudet i Högsby. Föreningen bildades 2011-01-06 och då 
övertogs verksamheten som tidigare utövats inom Hanåsa Isbaneförening. 
Verksamheten bedrivs i huvudsak på delar av den allämnna yta (Hanåsa 15:1) 
som är planlagd inom Hanåsa bostadsområde i Högsby. Ytan uppgår till ca 
7 000 m² och består till en stor del av grönytor. På området inryms en 
grusplan med en ishockeysarg i trä och en lekplats med kulle för pulkaåkning. 
Vidare finns också en sandplan avsedd för beachvolly/handboll samt en 
mindre grillplats. Ishockeysargen som byggdes i början på 70-talet är på 
grund av bristande underhåll och åldersskäl i mycket dåligt skick. Även grus- 
och sandplanen har de senaste åren saknat skötsel och börjat växa igen. 
Föreningen har därför som målsättning att rusta upp och återställa området 
och på så vis göra detta mer inbjudande, samt utöka aktivitetsutbudet för att 
möjliggöra aktiviteter året runt i större omfattning.  
 
Mot bakgrund av ovanstådnde tog Hanåsa Aktivitetsförening ett beslut om att 
initiera och genomföra projektet ”Mötetsplats Hanåsa” med syfte att skapa en 
funktionell, naturlig och inbjudande mötesplats på området. Inom ramen för 
projektet har föreningen för avsikt att bland annat: 
 
- Anlägga en näridrottsplats på den grusyta som idag inramas av en 

ishockeysarg 
- Återställa och upprusta befintlig sandplan samt inköp av bänkar, nät och 

linjer 
- Bygga vindskydd och grillplats samt utöka antalet sittplatser 
- Anlägga 2-4 stenmjölsbelagda boulebanor med tillhörande sittplatser 
- Uppföra en mindre frisbeegolfbana samt köpa in pingisbord för 

utomhusbruk 
 
Hanåsa Aktivitetsförening ansöker hos Högsby kommun om medfinansiering 
för projektet ”Mötesplats Hanåsa” med ett belopp av 255 000 kronor. 

Kommunledningsutskottets förslag 
Kommunstyrelsen ser positivt på ansökan och medfinansiering beviljas med 
255 000 kronor. 
 
Finansiering sker ut näringslivspotten och eventuellt utbildningsutskottets 
budget. 

Beslutsunderlag. 
Begäran om komplettering.doc  
Projektplan - Mötesplats Hanåsa.docx  
Begäran om komplettering-förändring (LST, mail).doc  
Ansökan medfinansiering - Högsby kommun.doc  
Komplettering Mötesplats Hanåsa.docx  
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 KU § 69   DNR: KU.2011.221  
 
 

Införande av nytt stipendium       
Den 25 maj 2012 kommer för första gången evenemanget ”Möjligheternas 
kväll” att se dagens ljus. Möjligheternas kväll är ett evenemang med syfte att 
under lättsamma former uppmärksamma det lokala näringslivet och dess 
företrädare. Evenemanget, som är frukten av lyckat samarbete mellan Högsby 
kommun, Företagarna Högsby och Högsby Sparbank Näringslivsstiftelse, 
kommer förutom god mat och dryck, underhållning och överraskningar även 
att bjuda på utdelning av ett antal utmärkelser till goda företrädare för det 
lokala näringslivet. Utmärkelserna som idag är klara för Möjligheternas kväll 
är: 
 
o Årets Företagare (Företagarna Högsby) 
o Årets Näringslivsstipendiat (Högsby Sparbank Näringslivsstiftelse) 
o Årets Miljökulturpris (Högsby/Fagerhult LRF) 
o Årets Uppstickare (Mittpunkt Högsby) 
o Årets UF-företag (Högsby Sparbank) 

 
Som en av huvudarrangörerna för Möjligheternas kväll så bör ju även Högsby 
kommun dela ut en utmärkelse vid detta evenemang, förslagsvis instiftar 
Högsby kommun ett nytt pris vid namn – Högsby kommuns 
Entreprenörskapsstipendium – vilket delas ut till en entreprenör eller 
företagare i Högsby kommun som med utgångspunkt i lokala förutsättningar 
haft förmågan att identifiera möjligheter och skapa resurser för att ta tillvara 
dessa möjligheter, och därigenom bidragit till en positiv utveckling av 
Högsby kommun.   
 
Entreprenörskapsstipendiet behöver inte nödvändigtvis vara kopplat till någon 
prissumma (även om det möjligtvis kan höja dess status), utan kan med stor 
fördel bestå av (förutom äran) en kommungåva med tillhörande diplom och 
en blomma. 
 
Ingemar Svanström (C) föreslår att priset kallas ”Årets entreprenör”. 

Kommunledningsutskottets förslag 
Kommunstyrelsen är positiv till att instifta stipendiet/utmärkelsen – Årets 
Entreprenör – vilket ska delas ut vid det årligen återkommande evenemanget 
Möjligheternas kväll.  
 
Vad priset ska bestå av beslutas på kommunstyrelsens 
decembersammanträde. 

Beslutsunderlag. 
KS § 145 2011-10-19 2011-10-26 
Tjänsteutlåtande - Införande av nytt stipendium (KU.2011.221).doc  
  



 
HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 7 (36) 
 
Kommunledningsutskottet 2011-11-15  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 

 KU § 70   DNR: KU.2011.211  
 
 

Anhållan om ekonomiskt stöd till Mittpunkts verksamhet 2012   

En ansökan från Mittpunkt, om verksamhetsstöd på 100 000 kronor för 
verksamhetsåret 2012 har inlämnats. Bifogas även verksamhetsplan, 
handlingsplan och budget 2012. 

Kommunledningsutskottet beslutade 2011-09-07, § 54, att behandla ansökan 
för 2012 på nästa kommunledningsutskottsmöte. 

Kommunledningsutskottets förslag 
Mittpunkts ansökan om verksamhetsstöd på 100 000 kronor för 2012 beviljas. 

 

Beslutsunderlag. 
Budget 2012.ods  
Handlings- och verksamhetsplan 2012.pdf  
Ansökan om stöd 2012.pdf  
KU § 54, 2011-09-07.pdf  
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 KU § 71   DNR: KU.2011.87  
 
 

Projekt Unga Företagare     
Under 2010 växte ett lokalt nätverk bestående av ”unga företagare” fram i 
Högsby. Detta nätverk blev grunden för projektet ”Unga Företagare”. 
Projektet har medfinansierats av Högsby kommun under tiden 2011-01-01-
2011-12-31 med 44 166 kronor.  
 
Mittpunkt Högsby ansöker nu om 33 123 kronor som medfinansiering i 
projektet Unga Företagare för 2012, enligt tidigare utfärdad avsiktsförklaring 
från kommunstyrelsen under mars 2011.  
 
En redovisning av planerade aktiviteter 2012 samt en beskrivning av 
verksamheten under 2011 önskas in till kommunstyrelsen.  

Kommunledningsutskottets förslag 
Ansökan på 33 123 kronor avseende 2012 bifalles och medfinansiering sker 
ur potten för offensiv näringslivssatsning.  
 
En återkoppling till kommunstyrelsen ska ske vad gäller utvärdering avseende 
år 2011 och planering för verksamheten 2012. 

Beslutsunderlag. 
Avsiktsförklaring.pdf  
Ansökan 2012 2011-11-09 
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 KU § 72   DNR: KU.2009.92  
 
 
Uppföljning av service- och varuförsörjningsplanen 
I den av Kommunstyrelsen antagna Service- och varuförsörjningsplanen 2010 
– 2013 (KS § 184, 2010-12-14) framgår det att utifrån nulägesbeskrivningen, 
den sammanfattande analysen och åtgärdsdiskussionen beslutar kommunen 
att arbeta med följande åtgärder (se nedan) för att närma sig eller uppfylla de 
kommunala målen för serviceutvecklingen. 
 

• Bibehållen service på de orter som idag har kommersiell service 
Dagligvaruhandeln i Högsby kommun omsatte 2010 170 Mkr, vilket var en 
ökning med 4 % jämfört med föregående år. Försäljningsindex för 2010 var 
96, vilket innebär att 96 % av Högsby kommuns möjliga totala 
dagligvaruhandel skedde i Högsby kommun. 
 
De förändringar som skett sedan service- och varuförsörjningsplanen 
reviderades 2010 är att butiken i Långemåla har upphört och den nya butiken 
i Ruda har öppnat, övriga butiker i Berga, Fågelfors, Fagerhult och Grönskåra 
är aktiva i samma omfattning som vid revideringen av planen.  
 
En av de beslutade åtgärderna var att bevaka, initiera och i viss mån söka 
projektmedel för att utveckla den lokala servicen via, t ex alternativa 
driftsformer och kompetensutvecklingsinsatser. När det gäller 
kompetensutvecklingsinsatser så medfinansierar kommunen 
Landsbygdsmentorernas projekt ”Landsbygdshandeln och service i bygden”, 
vilket bl a har som syfte att höja kompetensen hos befintliga butiksägare och 
butikspersonal på landsbygden. I Högsby kommun omfattas butikerna i 
Grönskåra, Fagerhult och Ruda av projektet.  
 
• Stöd till butikerna genom hemsändningsbidrag 
Högsby kommun ger idag ett bidrag till butikerna i Berga, Fagerhult, 
Fågelfors, Grönskåra och Ruda för hemsändning av varor. 
Hemsändningsbidraget uppgår idag till 140 kr per leverans av vilka 45 kr är 
ett bidrag ifrån Regionförbundet (50 % av f n upp till 90 kr per leverans). 
Hemsändningsbidraget uppgår i budgeten för 2011 till 200 000 kr, varav 
Regionförbundet står för 75 000 kr. 
 
• Uppdatering av varuförsörjningsplanen 
En uppföljning av den befintliga kommunala service- och 
varuförsörjningsplanen har skett i samband med upprättandet av detta 
tjänsteutlåtande. En större revidering av den kommunala service- och 
varuförsörjningsplanen är ännu inte aktuellt.  
 
• Kommunens interna organisation 
I och med inrättandet av den informella gruppen FFF – Forum för 
Företagsfrågor – i Högsby kommun, så har vi fått till stånd ett ökat samarbete 
mellan de olika kommunala verksamheterna, framförallt har vi skapat ett 
forum för att lyfta fram och diskutera företagsfrågor utifrån ett 
företagsperspektiv.  
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 KU § 72   DNR: KU.2009.92  

 
 

Kommunledningsutskottets beslut 
Uppföljningen av service- och varuförsörjningsplanen godkännes. 
 
 

Beslutsunderlag. 
Service- och varuförsörjningsplan 2010-2013.doc  
Tjänsteutlåtande - Uppföljning av service- och varuförsörjningsplanen 
(KU.2009.92).doc  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
  Utvecklingsstrategen 
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 KU § 73   DNR: KU.2011.230  
 
 

VA-taxan 2012    
Vid dagens sammanträde medverkar driftsingenjör Lars Lundgren, ÖSK. Ett  
telefonmöte hålls med konsult från WSP, Jenny Singman Nyblom. Förslag till 
ny brukningstaxa för bostadsfastigheter, fast och rörlig avgift, och förslag till 
anläggningstaxa med 99% täckningsgrad redovisas och diskuteras.  

Kommunledningsutskottets beslut 
Förslaget bifalles princip i sin helhet, men ska kompletteras till 
kommunstyrelsen den 24 novmber 2011. 
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 KU § 74   DNR: KU.2011.235  
 
 

Återkoppling verkställda beslut  
Önskemål har framkommit att beslutade politiska församlingar vill ha en 
redovisning av tagna besluts verkställighet. I bifogad sammanställning 
redovisas vilka uppdrag som har givits av kommunledningsutskottet samt 
kommunstyrelsen. Avseende resterande utskott samt kommunfullmäktige 
kommer dessa att redovisas vid senare tillfälle. I den bifogade 
sammanställningen redovisas genomförda och verkställda uppdrag (klart), 
pågående uppdrag (pågår) samt förslag till uppdrag som borde återkallas 
(stryks). 

Kommunledningsutskottets förslag 
Redovisningen godkännes. 
 
De uppdrag som redovisas enligt förslag i bilaga återkallas. 
 
Ett revideringsdatum läggs in i redovisningen. 

Beslutsunderlag. 
uppdrag från KS och KLU.pdf  
Tjänsteutlåtande  
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 KU § 75   DNR: MA.2011.262  
 

Publicering av Myndighetsnämndens protokoll på kommunens hemsida.    
Myndighetsnämnden beslutade 2011-08-23, § 60, att efterhöra med 
kommunledningen om planer finns på att upprätta en generell policy för hur 
protokoll och andra handlingar skall publiceras på kommunens hemsida 
 
Myndighetsnämndens framtida protokoll skall, i avvaktan på 
kommunledningens beslut, inte publiceras på kommunens hemsida,. En 
upplysning om att mötet har ägt rum och att handlingarna finns tillgängliga 
hos Miljö- och byggnadskontoret under kontorstid, samt en hänvisning till 
Post- och Inrikes Tidningar, skall anges på hemsidan. 
 
I tjänsteutlåtande daterat 2011-11-08 belyses att frågan om publicering av 
personuppgifter på Internet regleras i Personuppgiftlagen (PuL). Kommuner 
och landsting får enligt 12 § personuppgiftsförordningen publicera diarier, 
protokoll och vissa andra handlingar på Internet. Att göra dessa typer av 
handlingar tillgängliga för allmänheten kan ses som en form av e-tjänst. Den 
information som läggs ut på Internet får som huvudregel inte innehålla 
personuppgifter som direkt pekar ut den enskilde, till exempel namn, 
personnummer eller samordningsnummer. Men det finns betydande undantag 
från huvudregeln. Bortsett från person- eller samordningsnummer, som aldrig 
får göras tillgängliga på Internet, får övriga personuppgifter, till exempel 
namn, publiceras under förutsättning att övriga uppgifter som rör den 
registrerade inte är känsliga (13 § PuL) eller rör lagöverträdelser (21 § PuL) 
och att det saknas skäl att anta att det finns risk för att den registrerades 
personliga integritet kränks genom överföringen. Datainspektionen har gett ut 
en vägledning för kommuner som handlar om personuppgifter och e-
förvaltning.  
 
Kommunen har lagt ut protokoll sedan början av år 2000. Hur publicering får 
ske regleras i lag. Offentlighets- och sekretesslagen innehåller bestämmelser 
om myndigheters utlämnande av allmänna handlingar. Varje nämnd är 
peronuppgiftsansvarig och är skyldig att rätta sig efter personuppgiftslagen 
(PuL) som reglerar vilka personuppgifter som är tillåtet att publicera på 
Internet.  

Kommunledningsutskottets beslut 
Myndighetsnämnden får avgöra om nämndens protokoll ska publiceras på 
hemsidan. 
 
Kommunens övriga protokoll ska läggas ut på hemsidan efter beaktande av 
ovanstående tjänsteutlåtande.  

Beslutsunderlag. 
MN § 60, 2011-08-23.pdf  
Tjänsteskrivelse.pdf  
  
Beslutsexpediering. 
MN, IT-avdelningen 
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 KU § 76   DNR: KU.2011.30  
 
 

Bolagsordning och ägardirektiv för bolagen  
Bolagsordningar och ägardirektiv för kommunens bolag Högsby Bostads AB 
(HBAB) och Högsby Energi AB (HEAB) har varit utsända till bolagen för 
uppdatering och eventuell revidering.  
 
Kommunchefen redovisar att inga förändringar för de båda bolagens 
bolagsordningar är föreslagna.  
 
Däremot föreslås två förändringar i ägardirektiven för båda HBAB och 
HEAB under rubriken ”Grundläggande principer för bolagets verksamhet”, 
fjärde stycket, där texten ”2007 fastställs avgiften till 25 punkter” byts ut mot 
”Fr.o.m. 2011 fastställs avgiften till 25 punkter”. I femte stycket föreslås att 
texten ”För att HBAB/HEAB har tillgång till kommunens lokaler och 
administration debiteras en administrationsavgift. 2007 fastställs avgiften till 
100 tkr”, tas bort och byts ut mot följande text ”För att HBAB/HEAB har 
tillgång till kommunens lokaler och köper administrationstjänster betalas en 
hyreskostnad och en timkostnad per månad till kommunen.  Kostnaderna som 
HBAB/HEAB därvid skall erlägga bestäms av kommunchefen efter dialog 
med bolaget varje år”. 

Kommunledningsutskottets förslag 
Bolagsordningarna behålls oförändrade. 
 
Reviderade förslag till ägardirektiv till HBAB och HEAB antas. 
 
 

Beslutsunderlag. 
Ägardirektiv HBAB.doc  
HBAB_ägardirektiv_revidering.doc  
Bolagsordning HEAB.doc  
Ägardirektiv HEAB.doc  
Ägardirektiv_HEAB_revidering.doc  
Bolagsordning HBAB.doc  
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 KU § 77   DNR: KU.2011.246  
 
 

Förfrågan angående fortsatt vänortssamarbete med Vörå kommun i 
Finland   
Vörå kommun informerar i skrivelse om att kommunen gick samman med 
Maxmo kommun 2007-01-01 och de båda kommunerna har nu även slagits 
samman med Oravais kommun från och med 2011-01-01. Dessa tre 
kommuner bildar tillsammans Vörå kommun. Samtliga tre kommuner har 
haft olika vänorter och kommunstyrelsen i Vörå går nu ut med en förfrågan 
till alla vänorterna om de önskar fortsätta vänortssamarbetet med Vörå 
kommun och vad de i så fall önskar få ut av vänortssamarbetet. 

Kommunledningsutskottets beslut 
Kommunfullmäktiges presidium får i uppdrag att ta fram en strategi för 
kommunens framtida vänortssamarbete. 
 

Beslutsunderlag. 
Beslut Vörå KS 111010 2011-10-24 
Förfrågan ang fortsatt vänortssamarbete 2011-10-24 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
  KFs presidium 
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 KU § 78   DNR: KU.2011.242  
 
 

Motion - Hellre fler invånare än fler kajor!    

Socialdemokraterna skriver i motion att ”under flertalet år har antalet kajor 
ökat markant i centralorten Högsby. Man kan en tidig morgon se tiotalet 
större grupper av kajor samlas till en gigantisk stor grupp som sedan flyger 
runt Högsby i jakt på mat. Många störs av deras läten, de skräpar ner med sin 
avföring och är allmänt störande. Även i andra delar av landet har problemet 
med kajor uppmärksammats.  

Idag bedrivs ingen jakt i Högsby på dessa fåglar. Vårt förslag är att 
kommunen inleder skyddsjakt på kajor. Här kan man med fördel involvera 
frivilliga skyttar som exempelvis får vara på Kolsrums deponin och skjuta. 
Det är förmodligen inte det enda sättet att minska antalet kajor utan det bör 
samordnas med andra åtgärder exempelvis fällor som gör att kajorna tycker 
det är mindre trevligt att vistas i Högsby.” 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2011-10-18, § 169, att  överlämna motion till 
kommunstyrelsen för beredning. 
 
Förslag till svar på motionen är upprättat av miljökontoret, enligt följande: 
”Jakt på kaja inom tätbebyggt område måste enligt jaktförordningen 
(1987:905) bilaga 4 ske på särskilt uppdrag av den kommunala nämnden som 
fullgör uppgifter inom miljö- och hälsoskyddsområdet.  
 
Jakt inom tätort får endast ske av de särskilda skadedjurskyttar som har 
tillstånd från polisen till jakt inom tätbebyggt område. Myndighetsnämnden 
bedömer att det inte finns skäl att tillåta jakt på kaja då vilda fåglar i 
bostadsområden och på allmän mark inte anses utgöra en olägenhet för 
människors hälsa i miljöbalkens mening. Avskjutning av kajor löser inte 
heller problemet med kajorna på sikt. Enligt publikationen ”Kajor i staden – 
en kunskapsöversikt” från SKL så kan man endast decimera kajstammen 
något vid jakt. Vid varje skott lyfter flocken och kommer inte tillbaka så 
länge skytten är kvar. Eftersom kajpopulationen flyttar under året fylls en 
lucka snart med nya kajor ur en mycket stor population. Vidare är avskjutning 
inom tätbebyggelse störande och det är svårt att städa bort kadavren.  
 
Jakt på kaja utanför tätbebyggt område, vilket Kolsrums deponi infaller 
under, är inte är en fråga för Myndighetsnämnden så till vida att jakt sker 
enligt de allmänna jakttider som anges i bilaga 1 Jaktförordningen 
(1987:905). Jakt får ske av den som innehar jakträtten för marken/området 
(Jaktlag 1987:259). Myndighetsnämnden står inte för några kostnader när det 
gäller avskjutning av fåglar. I övrigt har Myndighetsnämnden inget att erinra 
avseende jakt av kajor utanför tätbebyggt område.”  
 
Ledamoten Ingemar Svanström (C) föreslår att kommunens skadedjursskyttar 
får i uppdragatt skjuta av kajorna vid Kolsrums deponiområde mot viss 
ersättning.  
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 KU § 78   DNR: KU.2011.242  

 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
För att minska problemet med den stora mängden kajor i Högsby samhälle 
tillåts kommunens skadedjursskyttar att göra avskjutning av kajor vid 
Kolsrums deponin. Kommunen lämnar ersättning till skadedjursskyttarna 
avseende kostnader för ammunition och fällor. 
 
Motionen är därmed besvarad.  
 

Beslutsunderlag. 
Tjänsteutlåtande - kajor.doc  
Svar på klagomål om kajor i Högsby.doc  
Motion om kajor.pdf  
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 KU § 79   DNR: KU.2011.218  
 
 

Medborgarförslag Foto på personal på hemsidan    

Ett medborgarförslag är inlämnat där det föreslås att det på kommunens 
hemsida ska finnas en rubrik ”All personal i Högsby kommun” och där ska 
personalen finnas med bild, befattning och eventuellt telefonnummer. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2011-10-18, § 164, att överlämna 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Kommunchefen lämnar följande förslag till svar på medborgarförslaget: 
”Högsby kommun har idag kontaktuppgifter i form av namn, befattning, 
telefonnr samt mailadress på kommunens hemsida under respektive 
verksamhetsområde.  
 
Förfrågan till samtliga ledamöter i kommunfullmäktige, kommunstyrelse, 
utskott, förbundsdirektion samt bolagsstyrelser har under hösten 2011 
skickats ut avseende vilka kontaktuppgifter som respektive ledamot 
accepterar att kommunen publicerar på kommunens hemsida. Informationen 
kommer att finnas tillgänglig i en liknande struktur som Mönsterås kommun 
har avseende de förtroendevalda.  
 
Avseende kommunens personal kommer en förfrågan att skickas ut till 
samtliga verksamhetsansvariga chefer samt annan administrativ personal som 
i sin tjänst har mycket kontakt med kommuninnevånarna, om de accepterar 
att ett porträtt publiceras på hemsidan. I övrigt kommer en aktualiseringar att 
ske avseende befintliga kontaktuppgifter på kommunens hemsida”. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Ovanstående skrivelse lämnas som svar på medborgarförslaget. 

 

Beslutsunderlag. 
Medborgarförslag Foto på personal på hemsidan 2011-09-16 
svar på medborgarförslag foto på hemsidan.doc  
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 KU § 80   DNR: BYGG.2011.381  
 
 

Utredning beträffande Storgatan i Högsby och gällande detaljplaner 
Byggnadsinspektör Johnny Andersson redovisar gällande detaljplaner 
avseende Storgatan i Högsby. 

Kommunledningsutskottets beslut 
Detaljplaner avseende Storgatan ses över. 
 
Kommunledningsutskottet bildar en projektgrupp. 
 
Östra Smålands Kommunalteknikförbund kontaktas i frågan. 
 

Beslutsunderlag. 
Info till KLU och KS om detaljplaner Storgatan Högsby, 111101.ppt 2011-11-01 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Byggnadsinspektören 
ÖSK 
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 KU § 81   DNR: KU.2011.158  
 
 

Vindkraft     

Kommunledningsutskottets beslut 
Kommunchefen får i uppdrag att till nästa sammanträde med 
kommunledningsutskottet ta fram ytterliga underlag för beslut i ärendet. 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
  Kommunchefen 
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 KU § 82   DNR: KU.2011.205  
 
 

Motion angående räddningstjänst i ett område med minskande 
befolkning    

Motion, daterad 2011-08-29, är inlämnad av Kristdemokraterna, Centerpartiet 
och Moderaterna, angående räddningstjänst i ett område med minskande 
befolkning. Motionärerna skriver att räddningstjänsten är en mycket tung 
ekonomisk post för kommunerna och önskar att  

- kommunstyrelsen ges i uppdrag att inhämta erfarenheter som samverkan 
från Södra Dalarnas Räddningstjänstförbund, Södertörns 
Räddningstjänstförbund samt Jämtlands räddningstjänstförbund 

- kommunstyrelsen tar initiativ till ett samarbete i förslagsvis 
kommunalförbund med Hultsfred och Vimmerby kommuner. 

 
Kommunfullmäktige beslutade 2011-09-05, § 154, att överlämna motionen 
till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Kommunchefen skriver i förslag till svar på motionen, daterat 2011-10-26, att 
han ”skickade i våras ut en förfrågan till kommunerna i norra Kalmar län om 
en förutsättningslös diskussion avseende räddningstjänstsamverkan. Detta 
mynnade ut i ett möte i slutet av augusti gällande denna frågeställning. 
Avseende intresse av att medverka i att utreda framtida samverkan i denna 
fråga diskuteras idag i dessa kommuner. Vissa kommuner har redan 
återkopplat deras ställningstagande, dock kvarstår besked från ett fåtal. Finns 
tillräckligt med intresserade kommuner kommer en externa konsult få i 
uppdrag att utreda frågan och i detta uppdrag ligger självklart att ta del av de 
erfarenheter som finns i redan befintliga räddningsförbund.” 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Ovanstående skrivelse lämnas som svar på motionen. 
 
Motionen är därmed besvarad. 

 

Beslutsunderlag. 
Motion KD, C, M.pdf  
svar på motion samverkan rtj.doc  
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 KU § 83   DNR: KU.2011.202  
 
 

Sammanträdesplan 2012          
Ett förslag till sammanträdesplan för 2012 presenterades för 
kommunstyrelsen 2011-10-19. Förslaget bestod av sex 
kommunstyrelsesammanträde och fem utskottssammanträden fördelade under 
året. 
 
Vid sammanträdet yrkade ledamoten Jonas Erlandsson (S) på att 
kommunstyrelsen och kommunfullmäktige ska ha lika många sammanträde 
inplanerade, vilket innebär att även utskottssammanträdena utökas. 
Alternativt dras kommunfullmäktigesammanträdena ner till samma antal som 
kommunstyrelsen. Erlandsson föreslår även att kommunstyrelsens 
decembersammanträde flyttas till den 10/12 eller 13/12. 

Kommunstyrelsen beslutade att sammanträdesplanen för kommunstyrelsen 
och utskotten omarbetas efter uppkommet förslag och 
kommunledningsutskottet delegeras fatta beslut i ärendet vid 
novembersammanträdet. 

Ett nytt förslag till sammanträdesplan enligt kommunstyrelsens beslut är 
framtaget till dagens sammanträde. I det nya förslaget är det inbokat nio  
kommunstyrelsesammanträden och nio utskottssammanträden. 
Kommunstyrelsens decembersammanträde är flyttat till den 13 december. 

Vid dagens sammanträde föreslår kommunledningsutskottets ordförande att 
kommunstyrelsen sammanträder nio gånger och utskotten, förutom 
socialutskottet, fem gånger.  

Diana Bergeskans (S) föreslår att Mittpunkt samordnar så frukostmötena 
planeras in samma dagar som kommunstyrelsen håller sammanträde. 

Kommunledningsutskottets beslut 
2012 sammanträder kommunstyrelsen nio gånger: 
10/1, 14/2, 13/3, 3/4, 15/5, 14/8, 11/9, 9/10 och 13/12 och 
kommunledningsutskottet sammanträder fem gånger: 7/2, 17/4, 12/6, 18/9 
och 13/11. 
 
Diana Bergeskans förslag, att Mittpunkt samordnar så frukostmötena planeras 
in samma dagar som kommunstyrelsen håller sammanträde, bifalles. 

Beslutsunderlag. 
Sammanträdesplan 2012, utökad.xls  

 
Beslutsexpediering. 
Växeln 
Vaktmästeren 
Ekonomi 
Mittpunkt 
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 KU § 84   DNR: KU.2011.254  
 
 

Antagande av reglemente för Syskonen Johanssons stiftelse    
Enligt styrelsen för Syskonen Johanssons stiftelse har förmodligen vare sig 
reglemete eller stadgar tidigare funnits för stiftelsen. Styrelsen har konstaterat 
att frånvaron av detta innebär ett problem och därför har förslag tagits fram 
för godkännande i kommunfullmäktige i Nybro och Högsby.  
 
Förslaget till reglemente godkändes av styrelsen för Syskonen Johanssons 
stiftelse den 16 juli 2011.  
 
Nybro kommunfullmäktige beslutade 2011-09-26, § 200 att godkänna 
reglementet. 

Kommunledningsutskottets förslag 
Reglemente för Syskonen Johanssons stiftelse godkännes. 
 

Beslutsunderlag. 
Nybro KF beslut § 200/11 2011-10-31 
Reglemente för Syskonen Johanssons stiftelse 2011-10-31 
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 KU § 85   DNR: KU.2011.252  
 
 

Revisionsrapport, Granskning av styrelsens interna kontroll avseende 
fakturahantering    
På uppdrag att Högsby kommuns revisorer har kommunstyrelsens interna 
kontroll med inriktning mot fakturahantering granskats av PwC. Den 
sammanfattande bedömningen är att kommunstyrelsens interna kontroll över 
fakturahantering är tillfredsställande men kan förbättras inom några områden.  
 
Rapporten är överlämnad till kommunstyrelsen för handläggning. 
Revisorerna kommer i kommande överläggningar att diskutera rapportens 
innehåll med företrädare för kommunen. Rapporten är också lämnad till 
kommunfullmäktiges presidium för kännedom. 

Kommunledningsutskottets beslut 
Revisionsrapporten överlämnas till kommunstyrelsen för besvarande. 
 

Beslutsunderlag. 
Granskningsrapport, fakturahantering.pdf  
Bilaga granskningsrapport.xlsx  
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 KU § 86   DNR: KU.2010.19  
 
 

Uppföljning av arvodesbudgeten       
Kommunchefen redovisar budgetuppföljning avseende utbetalade arvoden 
januari – september 2011. Arvodesutbetalningarna har hittills i år hanterats 
inom antagen budget. 

Kommunledningsutskottets beslut 
Kommunchefen får i uppdrag att omfördela arvodesbudgeten för 2012 utifrån 
antagen sammanträdesplan.  
 

Beslutsunderlag. 
Arvode.xls  
bild(1).JPG  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
  Kommunchefen 



 
HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 26 (36) 
 
Kommunledningsutskottet 2011-11-15  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 

 KU § 87   DNR: KU.2010.238  
 
 

Utvärdering av krishanteringsövningen SAMÖ-KKÖ 2011   
Kommunchefen redovisar utvärdering av krishanteringsövningen SAMÖ-
KKÖ 2011 som hölls under två dagar, den 2 och 3 februari 2011. Övningen 
syftade till att utveckla förmågan att hantera direkta och långsiktiga 
konsekvenser till följd av en kärnteknisk olycka med omfattande 
påfrestningar på samhällsviktig verksamhet. Övningen drevs i samverkan 
med länsstyrelsen i Kalmar län och Myndigheten för samhällsskydd och 
beredskap (MSB).  
 
I stort sett genomfördes övningen tillfredsställande, men vissa saker kan 
förbättras, exempelvis att hela tiden ha någon som för noteringar. 
 
Det föreslås att jourhållning vid kris samordnas med andra kommuner, någon 
från POSOM-gruppen ingår i krisledningsgruppen och att en 
”krishanteringspärm” ska upprättas och hållas uppdaterad.  

Kommunledningsutskottets beslut 
Utvärderingen läggs med beaktande till handlingarna och överlämnas till 
kommunstyrelsen för kännedom.  
 
Den nya säkerhetssamordnaren får i uppdrag att se över de synpunkter och 
önskemål som framkom vid dagens sammanträde. 
 

Beslutsunderlag. 
Utvärdering av SAMÖ-KKÖ.doc  
Nationell krishanteringsövning, SAMÖ-KKÖ 2011 2010-10-27 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
KS 
Räddningschefen 
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 KU § 88   DNR: KU.2011.255  
 
 

Resultatenheter i Högsby kommun, definitioner och riktlinjer   
Kommunfullmäktige har fattat beslut i budgeten för 2011 att i kommunens 
städ- och måltidsverksamhet under budgetåret omarbeta verksamheterna till 
självständiga resultatenheter. 
 
Kommunkansliet har i tjänsteutlåtande, daterat 2011-10-27, tagit fram 
generella riktlinjer för införande och genomförande av resultatenheter, 
således inte bara för ovan angivna verksamheter. I enlighet med detta behöver 
därför kommunfullmäktige ställa sig bakom ett uttalande att man är positiv 
till att införa resultatenheter i kommunens övriga verksamheter, där så är 
möjligt, som en del i flera sätt att utveckla och effektivisera den kommunala 
organisationen. 
 
Ordförande Jonas Erlandsson (S), med instämmande av Diana Bergeskans 
(S), föreslår att förslaget om lönebonus, som beskrivs under rubriken 
”Riktlinjer” och underrubrik ”över- och underskott”, tas bort. Istället används 
eventuellt överskott till någon trivselbefrämjande aktivitet för hela 
arbetslaget, alltså inte som ett lönetillägg. Dessutom föreslås att riktlinjerna 
kompletteras med att större vikt ska läggas vid upphandling och skrivning av 
avtal. 

Kommunledningsutskottets förslag 
Förslaget att hantera överskottet för en resultatenhet som lönebonus, 
lönetillägg för anställd, stryks och istället skrivs in att överskott ska användas 
till en trivselbefrämjande aktivitet för hela arbetslaget.  I övrigt antas 
framarbetade riktlinjer för resultatenheter.  
 
Vilka verksamheter som fortsättningsvis kan tänkas omvandlas till 
resultatenheter bereds av respektive utskott där verksamheten hör hemma för 
att sedan slutligt fastställas i kommunfullmäktige i samband med när den 
årliga budgeten tas. 
 

Beslutsunderlag. 
Resultatenheter, tjänsteutlåtande.doc  
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 KU § 89   DNR: KU.2011.259  
 
 

Servicegaranti   
För att tydliggöra för medborgarna och förbättra förståelsen om vad de 
kommunala resurserna räcker till och vilken service man kan förvänta sig få, 
har många kommuner runt om i landet infört servicegarantier i alla sina 
verksamheter. 
 
En servicegaranti (ordet tjänstegaranti används också synonymt) brukar 
definieras som ett löfte om vilket innehåll den kommunala servicen har och 
vilken kvalitet man kan förvänta sig ha på den tjänst som utförs.  

I myndighetsnämndens balanserade styrkort för 2011 finns beslut om att 
upprätta servicegarantier i sin verksamhet till kommuninvånarna. Förslag har 
upprättats och kommer att slutbehandlas på myndighetsnämnden den 24 
november 2011. 

 
Fråga har uppstått med anledning av detta, att det analogt också borde 
upprättas servicegaranter för kommunens övriga verksamheter, d v s att all 
utåtriktad kommunal verksamhet skulle upprätta servicegaranter. 
 
Det är viktigt att kommuninvånarna, både som servicetagare och 
skattebetalare, upplever att den service som kommunen erbjuder har en bra 
kvalitet och en hög effektivitet och att man vet vad man kan få och har rätt 
till. Dialogen mellan kommun och medborgarna blir härvidlag särskilt viktig 
och för att förbättringar skall kunna komma till stånd.  En servicegaranti kan 
då i detta sammanhang bli en lämplig utgångspunkt för en sådan dialog. 
Ett led i att förbättra dialogen är att det numera finns en möjlighet att använda 
sig av kommunens hemsida för att lämna synpunkter och klagomål på den 
kommunala verksamheten under fliken synpunkter.  

Kommunledningsutskottets förslag 
Alla utskott får i uppdrag att under 2012 ta fram servicegarantier för sina 
verksamheter.  
 

Beslutsunderlag. 
Kommunala servicegaranter.doc  
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 KU § 90   DNR: KU.2011.164  
 
 

Tillagningskök på Kvillgården  - utvärdering av försöksverksamhet   
Sedan 1 december, 2010 har bedrivits en försöksverksamhet med att 
återöppna det nedstängda tillagningsköket på Kvillgården för matproduktion 
till de boende på servicehuset. Tidigare har varmhållen mat levererats ifrån 
Mogårdens kök till de boende. 
Syftet med åtgärden har varit att med små medel försöka åstadkomma en 
kvalitetshöjning för de boende med att ha ett fungerande kök i verksamheten 
fullt ut, med allt vad det kan innebära av positiva upplevelser.  
 
Ekonomiskt utfall 
På årsbasis beräknas kostnaden till ca 50 tkr i form av ökad personaltid i 
köket på Kvillgården jämfört den tidigare organisationen. I projektförslaget 
bedömdes att den extra kostnaden kunde inrymmas inom ordinarie budget. I 
delårsuppföljning av årets budget visas att man hittills klarat detta men att 
man även i årsprognosen kommer att kunna hantera detta. 
 
Nedanstående synpunkter är ifrån den uppföljning som gjordes i maj. 
 
Servicen till de äldre 
Någon regelrätt enkät är inte genomförd men de boendens synpunkter 
framkommer i det matråd som finns på Kvillgården. Synpunkterna ifrån de 
boende är mycket positiva och dialogen mellan kökspersonal och de boende 
har nu etablerats och den totala kosthållningen förbättras kontinuerligt och 
anpassas efter de boendes särskilda önskemål. Framförallt gäller detta 
önskemål kring morgon- och kvällsmål. Detta är möjligt genom att 
kökspersonalen har fått mer arbetstid i köket. Det finns ett kompakt stöd för 
att försöksverksamheten skall få fortsätta. 
 
Ledningens och personalens synpunkter 
Avdelningspersonalen var lite tveksam inför nyordningen att denna skulle 
kunna medföra ett merarbete för dem. Nu flyter arbetet och nyordningen 
kring distributionen av mat till avdelningarna är inget problem. 
Kökspersonalen upplevs som mycket positiv och tillmötesgående och 
samarbetet fungerar utmärkt med avdelningspersonalen. 
Tillagningskökets öppnande är ett kvalitetslyft för Kvillgården är det 
sammanfattande omdömet. 
 
Avstämningar november 
Avstämningar har gjorts i innevarande månad med ledning, personal och 
anställda i köket på Kvillgården. Man bekräftar de positiva omdömena som 
framkom i uppföljningen ifrån maj i år och vill att verksamheten skall 
permanentas. 
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Denna lilla utvärdering säger entydigt att verksamheten bör fortsätta och att 
det är en klar kvalitetshöjning i servicehusets totala verksamhet. Utredaren 
föreslår att försöksverksamheten får övergå i permanent verksamhet. Den 
kostnadsökning, ca 50 tkr, som detta medför hanteras inom befintlig ram.  
 
Kommunledningsutskottets beslut 
Försöksverksamheten övergår i permanent verksamhet från och med  
2012-01-01. Kostnadsökning på ca 50 000 kronor, som detta medför, hanteras 
inom befintlig ram.  
 
 

Beslutsunderlag. 
Utvärdering av tillagningsköket på Kvillgården 2011 november.doc  

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Kostchefen 
Ekonomi 
Kökspersonalen på Kvillgården 
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Framtida personal- och kompetensförsörjning    
Personalutskottet har som målsättning att påbörja arbetet med att ta fram en 
strategi för rekrytering och kompetensutveckling inom Högsby kommun. 
 
Statistiken visar att 38% av kommunens medarbetare kommer att fylla 65 år 
mellan åren 2011-2021. I vissa yrkeskategorier kommer en stor andel att 
avgå. För att arbeta vidare behövs en kartläggning av vilka grupper och 
kategorier som tros kan komma bli problem att rekrytera. Statistiken måste 
läsas parallellt med befolkningsprognosen. 
 
När kommunen rekryterar nya medarbetare till organisationen betyder det att 
organisationens framtid skapas. Dessa beslut är alltså mycket viktiga i en 
organisation.  
 
Att rekrytera nya medarbetare är en kompetens- och tidskrävande uppgift, 
vars resultat dessutom måste betraktas som en långvarig och omfattande 
investering. Kommunen kan inte rekrytera enbart för att fylla ett ”hål” som 
uppstår. Vid rekrytering behöver det bevakas att de nuvarande 
arbetsuppgifterna kan utföras på ett effektivt sätt, men dessutom behövs det 
en bra bild över vilka kompetenser och vilken typ av människor som behövs 
på lite längre sikt. Kommunen kan se till att de medarbetare som anställs 
redan har den kompetens kommunen behöver i framtiden eller har potential 
för att utveckla den. 
 
Personalutskottet vill på det här sättet engagera övriga utskott i arbetet. Som 
ett stöd kan nedanstående frågor besvaras. Resultatet av analysen från 
utskottet får sedan utgöra en grund för hur kommunen ska arbeta vidare. 
 
• Finns det grupper eller särskilda kategorier av specialister som tros bli 
svåra att rekrytera? 
• Finns verksamheter där det spås ett överskott på grund av förändringar i 
behov?  
• Finns möjligheter till att kompetensutveckla (ej befattningsutbildning) 
för att möta rekryteringsbehov? 
• Finns yrkeskategorier där behovet tros minska eller upphöra på grund 
av nya eller förändrade kompetensbehov?  
• Finns det deltidstjänster som kan utökas till heltider och därigenom lösa 
bemanningsbehov? 

Kommunledningsutskottets beslut 
Deltidsbrandmän pekas ut som en yrkeskategori inom 
kommunledningsutskottets verksamhetsområde som tros kan ha svårigheter 
med rekrytering i framtiden. 
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Beslutsunderlag. 
Personalförsörjning.doc  
Kompetensförsörjning_2011-2021.xls  
Befolkningsprognos_2011.doc  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
  Personalutskottet 
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Revidering av fordonspolicy 
Kommunstyrelsen fastställde 2009-09-15 Högsby kommuns fordonspolicy. 
Policy gäller för inköp och användning av alla bruksbilar/maskiner inom 
Högsby kommun. Det är samtliga chefers ansvar att informera berörd 
personal om denna. Alla transporter skall beakta krav på hushållning av 
resurser där transporter skall genomföras effektivt både avseende tid och 
kostnad. 

Sedan policyn antogs så har delar av Hård förvaltnings verksamhet lagts över 
i ett kommunförbund. Nuvarande policy omfattar endast Högsby kommuns 
anställdas tjänsteresor. Det innebär att anställda och politiker i Högsby 
kommuns bolag och förbund inte har tillgång till kommunens bilpool.  

Förslaget till revidering innebär att även ordinarie ledamöter och suppleanter i 
kommunstyrelsen, ordförandena i de kommunala bolagen/förbunds resor i 
tjänsten omfattas av policyn. 
 
Kommunchefen föreslår att även anställda i bolag och förbund ska ha tillgång 
till bilpoolen. 

Kommunledningsutskottets förslag 
Den reviderade fordonspolicyn antas. 
 
Fordonspolicyn kompletteras med att även anställda i kommunens bolag och 
förbund ska ha tillgång till bilpoolen.  
 

Beslutsunderlag. 
Reviderad Fordonspolicy 2011-11-08 
Tjänsteutlåtande 2011-11-09 
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Utseende av representant till Trafikrådet    
I den nya organisationen för kollektivtrafiken i Kalmar län ska även finnas ett 
trafikråd. Rådet ska bestå av en ledamot från varje kommun och en från 
Regionförbundet. Dessa är rådgivande för tjänstemännen i Landstingets nya 
trafikförvaltning ”Kalmar länstrafik”. Flera frågor och idéer rörande trafik 
och trafikstrukturer kommer här att prövas/beredas innan de går vidare som 
ärende till Trafikstyrelsen. 

Kommunledningsutskottets beslut 
Jonas Erlandsson (S) utses som representant för Högsby kommun i 
trafikrådet. 
 

Beslutsunderlag. 
Bildande av Trafikråd 2011-11-09 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Kalmar Läns Trafik AB 
Jonas Erlandsson  
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Delgivning till KLU 2011-11-15    

Kommunledningsutskottets beslut 
Nedanstående redovisning läggs till handlingarna. 
 

Beslutsunderlag. 
Testområde för nystartszoner i glesbygd.pdf  
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Utseende av kontaktpolitiker till brandmannakåren   

Kommunledningsutskottets beslut 
Jonas Erlandsson (S) utses till kontaktpolitiker till brandmannakåren. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Jonas Erlandsson 
Brandmannakåren 
 


